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Technische vragen raad- en commissieleden    

aan het college 

 

Datum indiening : 07 december 2020 

Registratienummer : Bij2022829 (E202040874)  

 

Onderwerp: Investeringen sportaccommodaties 

Aan het college, 

 
Inleiding 
Op 9 november hebben we de primaire begroting 2021 en de bestuursrapportage 2020 
behandeld. In de primaire begroting stond op pagina 59 aangegeven dat er 
investeringsvoorstellen naar de Raad komen ter bevordering van de kwaliteit en toegankelijkheid 
van gemeentelijke sportaccommodaties. Diverse sportverenigingen hebben reeds het rapport 
ontvangen.  

1. Wanneer gaat u de raad het rapport toesturen? 

2. Wanneer kunnen wij als raad de investeringsvoorstellen verwachten? 

 
Op pagina 21 van de bestuursrapportage 2020 (CBB200450) stond dat het onderzoek naar de 
mogelijkheden van sport- en beweegmogelijkheden in de openbare ruimte nog loopt en dat het 
college op schema ligt om het investeringsvoorstel eind 2020 aan de raad voor te leggen. Ons 
valt op dat er geen investeringsvoorstel op de agenda van 2020 staat. 

3. Is het onderzoek naar de mogelijkheden van sport- en beweegmogelijkheden in de 
openbare ruimte uit de bestuursrapportage 2020 hetzelfde als het onderzoek ter 
bevordering van de kwaliteit en toegankelijkheid van gemeentelijke sportaccommodaties 
dat vermeld staat in de primaire begroting 2021? 

4. U gaf in de bestuursrapportage aan dat u op schema lag om de investeringsvoorstellen 
eind 2020 aan de raad voor te leggen. Wat is de reden dat dit niet gebeurd is? 

5. Wanneer kunnen wij het voorstel wel verwachten? 

Wij hebben vernomen dat het Mulier rapport inzake sportaccommodaties reeds toegezonden en 
besproken is met diverse sportverenigingen. 

6. Kunt u aangeven of het rapport negatief of positief is ontvangen bij de diverse 
sportverenigingen? 

Aangezien wij het rapport inzake sportaccommodaties nog niet hebben ontvangen zijn wij zeer 
benieuwd naar de bevindingen. 

7. Kunt u aangeven bij welke sportaccommodaties op korte termijn investeringen nodig zijn? 
Graag vernemen wij de locatie van de sportaccommodatie en de benodigde 
aanpassingen inclusief investering. 
 

Sebastian Visser 

D66 
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Antwoord van het college 

1. Wanneer gaat u de raad het rapport toesturen? 

Antwoord: In de bestuurlijke termijnagenda van 27 oktober is een update gegeven dat de 
onderzoeken zijn afgerond en deze in Q4 aan de Raad worden gepresenteerd. Het college is 
voornemens deze in december aan de Raad ter kennisname aan te bieden.  

De rapportages zijn overigens niet gedeeld met de verenigingen. Wel zijn de belangrijkste 
bevindingen met de verenigingen besproken. Zie beantwoording bij vraag 6.  

Nadat we de onderzoeksrapporten sport met uw raad hebben gedeeld, worden deze openbaar 
en worden de sportverenigingen actief geïnformeerd.  

2. Wanneer kunnen wij als raad de investeringsvoorstellen verwachten? 
 

Antwoord: Het college streeft ernaar in februari 2021 de Raad een investeringsvoorstel voor te 
leggen. 

Op pagina 21 van de bestuursrapportage 2020 (CBB200450) stond dat het onderzoek naar de 
mogelijkheden van sport- en beweegmogelijkheden in de openbare ruimte nog loopt en dat het 
college op schema ligt om het investeringsvoorstel eind 2020 aan de raad voor te leggen. Ons 
valt op dat er geen investeringsvoorstel op de agenda van 2020 staat. 

3. Is het onderzoek naar de mogelijkheden van sport- en beweegmogelijkheden in de 
openbare ruimte uit de bestuursrapportage 2020 hetzelfde als het onderzoek ter 
bevordering van de kwaliteit en toegankelijkheid van gemeentelijke sportaccommodaties 
dat vermeld staat in de primaire begroting 2021? 

Antwoord: Het onderzoek naar de mogelijkheden van sport- en beweegmogelijkheden in 
de openbare buitenruimte is in samenhang uitgevoerd met het behoefte- en 
capaciteitsonderzoek. Deze rapporten dienen dan ook in samenhang te worden gelezen. 
Bovengenoemde onderzoeken zijn onderdeel van hetzelfde sportonderzoek 
Heerhugowaard 2020.  

Het onderzoek naar het niveau van de sportvoorzieningen in HHW is driedelig: 

 Onderzoek naar de sportdeelname in Heerhugowaard; 

 Onderzoek naar de ruimtelijke behoefte voor de binnen- en buitensport op korte, 
midden- en lange termijn;  

 Onderzoek naar sport en bewegen in de openbare ruimte.  
 

4. U gaf in de bestuursrapportage aan dat u op schema lag om de investeringsvoorstellen 
eind 2020 aan de raad voor te leggen. Wat is de reden dat dit niet gebeurd is? 

Antwoord: Zie antwoord op vraag 1. Het college is voornemens het onderzoek in december aan 
de Raad ter kennisname aan te bieden. Daarbij zou indien noodzakelijk investeringsvoorstellen 
worden meegenomen die niet langer uitstel konden krijgen. Omdat dit niet het geval is, worden 
de investeringsvoorstellen naar verwachting in de gemeenteraad van februari 2021 voorgelegd.  
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5. Wanneer kunnen wij het voorstel wel verwachten? 

Antwoord: de investeringsvoorstellen worden in de gemeenteraad van februari 2021 voorgelegd. 
Zie antwoord 1 (rib 2020) 

Wij hebben vernomen dat het Mulier rapport inzake sportaccommodaties reeds toegezonden en 
besproken is met diverse sportverenigingen. 

6. Kunt u aangeven of het rapport negatief of positief is ontvangen bij de diverse 
sportverenigingen? 

Antwoord: Na oplevering van het eerste eindconcept zijn er werksessies georganiseerd met 
verenigingen om de resultaten te bespreken. Daarbij zijn opmerkingen en aanvulling opgehaald 
ter verwerking in het rapport. De opgehaalde feedback van de verenigingen zijn verwerkt in het 
rapport en geverifieerd bij de verenigingen. Daarna zijn de presentaties van de werksessies 
verstuurd. Op deze werkwijze is positief gereageerd door de verenigingen. De gehele 
onderzoeksrapporten zijn nog niet met hen gedeeld. Deze zal aan de verenigingen worden 
verzonden nadat de Raad is geïnformeerd via een raadsinformatiebrief.  

Aangezien wij het rapport inzake sportaccommodaties nog niet hebben ontvangen zijn wij zeer 
benieuwd naar de bevindingen. 

7. Kunt u aangeven bij welke sportaccommodaties op korte termijn investeringen nodig zijn? 
Graag vernemen wij de locatie van de sportaccommodatie en de benodigde 
aanpassingen inclusief investering. 
 

Antwoord: Zoals hiervoor vermeld informeren wij de Raad in december over de resultaten van de 
onderzoeken. Op basis van de uitkomsten van de rapportages streeft het college ernaar in 
februari 2021 de Raad een investeringsvoorstel voor te leggen.  

 


